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ZÁPIS č. RO/2019/12 
 

ze schůze RADY obce Chotíkov (dále jen „RO“), konané dne 1. 4. 2019 
od 17:30 v kanceláři Obecního úřadu Chotíkov 

 
 
 
Přítomni: Eva Hirschfeldová 
 Magdaléna Chottová Dvořáková 

Mirka Hakenová 
Martin Haken 
Jitka Paterová 

Omluven:    
 
 
Hosté:  Zuzana Houdková 
   

 
Program jednání RO 
 

1. Schválení programu jednání 
2. Zpráva ředitelky ZŠ a MŠ 
3. Transfer obci Chotíkov – zaniklé plnění 
4. Hranice katastru 
5. Pneu u ZEVO Chotíkov 
6. Přepracování návrhu řešení umístění rozvaděče CETIN 
7. Thúje 
8. Žádost o odkoupení části pozemku 180 a 181  
9. Ukončení nájemního vztahu - ARBOLES 

 
 
Průběh jednání 
 
 
1. Schůzi RO obce Chotíkov zahájila starostka Eva Hirschfeldová v 17h a konstatovala, že jsou přítomni 

všichni členové, a že je RO usnášeníschopná. 
Usnesení č. 1: RO schvaluje navržený program. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 
 

2. Zpráva ředitelky ZŠ a MŠ 
Starostka přivítala ředitelku ZŠ a MŠ pí Houdkovou a předala jí slovo.  
Ředitelka informovala o záměru využití nové učebny a přebudování uvolněné kmenové třídy na 
jazykovou učebnu.  
Dále pí ředitelka informovala o potřebě nákupu nových 6 dataprojektorů, z nichž je 5 určeno pro 
kmenové třídy a 1 pro mateřskou školku a informovala o tom, že aktuálně jsou všechny kmenové 
třídy vybaveny odpovídajícím nábytkem. Ředitelka předložila návrh rozpočtového opatření č. 
2/2019. 
 
Byla projednána plánovaná oprava střechy na hlavní budově základní školy. 
RO bere tuto zprávu na vědomí 
 

3. Transfer obci Chotíkov – zaniklé plnění 
Starostka informovala o jednání se správou statku města Plzně ohledně zaniklého předmětu 
transferu, kdy již zanikla podstata a účel plánované dotace obci z roku 2009 na vybudování 
vodojemu. 
RO bere tuto zprávu na vědomí 
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4. Hranice katastru 
Starostka informovala o probíhajícím jednání se zástupci města Plzně o plánované úpravě 
katastrální hranice v lokalitě obchodního centra Globus. 
RO bere tuto zprávu na vědomí 

 
5. Pneu u ZEVO Chotíkov 

Starostka informovala o proběhlém jednání se zástupci ZEVO Chotíkov týkající se řešení černé 
skládky pneu v blízkosti spalovny. Podnět k odstranění této skládky bude postoupen majitelům 
dotčených pozemků. 
RO bere tuto zprávu na vědomí 
 

6. Přepracování návrhu řešení umístění rozvaděče CETIN 
Starostka informovala o postupu a řešení záboru parkoviště potřebného k umístění a vybudování 
rozvaděče CETIN. Návrh řešení bude dál řešen se zhotovitelem. 
  

7. Thúje 
Starostka informovala o stížnosti občanů na zhoršené podmínky rozhledu v křižovatce pod Slavií 
v důsledku vzrostlých okrasných stromů a navrhla pověřit radní pí Hakenovou a místostarostu p. 
Hakena osobním jednáním s majiteli. 
Usnesení č. 2: RO pověřuje radní pí Hakenovou a místostarostu p. Hakena osobním jednáním 
s občany - majiteli. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 
 

8. Žádost o odkoupení části pozemků 180 a 181  
Starostka informovala o žádosti občana o odkoupení části pozemku 180 a event. i části pozemku 
181. Vzhledem k plánované úpravě těchto objektů na budoucí parkoviště a veřejné prostranství 
RO nesouhlasí s prodejem. 
Usnesení č. 3: RO nesouhlasí s prodejem části pozemků 180 a 181 v k.ú. Chotíkov. 
Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel se 1 
 
 

9. Ukončení nájemního vztahu - ARBOLES 
Starostka informovala o ukončení nájemního vztahu se společností ARBOLES ke dni 16. 9. 2019. 
RO bere tuto zprávu na vědomí 

 
 
Zasedání bylo ukončeno ve 21:45 h.  
 
 
V Chotíkově dne 1. 4. 2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Zapisovatel:  
  
Eva Hirschfeldová - PODEPSÁNO 

 
 
 
Ověřovatel:  
 
Martin Haken - PODEPSÁNO 
     

 

 


